



Oppvekstforum 10.juni 2026

Til stede:

Anne Grete Ødegården (Arendal), Esther Hoel (Risør), Bjarne Thorsen (repr. Tvedestrand), Gry Reiulfsen (Froland), Hildegunn Myre Dale (Vegårshei), Lars Erik Kaldal (Åmli), Gunnar Wåsjo Simonsen (Gjerstad), Anne - Grete Glemming (Grimstad),

Meldt forfall: Ole Lund (Utdanningsforbundet), Fredrik Hafredal (KS Agder),

Sekretærer: Beate Strand Nilsson (ØAS) og Helene Kløcker (ØAS)

	Fagutvalg for barnehager og Oppvekstforum SKK 11.00 – 13.00 inkl. lunsj
Saksnummer	Sak og sakstype
Sak 56 / 26	Samarbeidsforum 2026 Tilbakemeldinger på høringen justering av overordnet langsiktig plan for tilskuddsordningen Det har ikke kommet noen innspill for endringer av langsiktig plan fra slik den er i dag. Østre Agder ønsker å beholde følgende vedtak: • Prorata fordeling ut fra barnetall for barnehage og årsverk for skolen. • 50/50 fordeling mellom eier og universitet, høyskole, fagskoler og andre relevante kompetansemiljøer. <i>Kommentar fra Oppvekstforum 10. juni 2026:</i> Det vil bli nødvendig å se på og vurdere denne fordelingen i 2027/2028. • Prioriterte tematiske områder: ○ Inkluderende barnehage- og skolemiljø ○ Forebygge utenforskap ○ Fremme inkludering og gi et tilpasset pedagogisk tilbud og opplæring ○ Spesialpedagogikk og inkluderende praksis ○ Tiltak i og mellom barnehage og skole som forebygger utenforskap Vedtak: Fagutvalg for barnehager og Oppvekstforum vedtok justert overordnet plan med innspillene over. Helene og Beate sender inn endring høringsinnspill til Statsforvalteren på vegne av Østre Agder Oppvekstforum med de kommentarene som fremkom i møtet.
Sak 57 / 26	Rapportering 2025–2026 for regional ordning, desentralisert ordning og Kompetanseløftet Utviklingsveiledere i Østre Agder ferdigstiller rapportering i samarbeid med UiA og sender til Statsforvalteren på vegne av Østre Agder innen 15.juni. De som ønsker tilsendt rapporteringen melder ifra til Helene eller Beate, så får man den tilsendt som pdf. Vedtak: Utviklingsveiledere rapporterer på vegne av Østre Agder - samarbeidet som tidligere.
Sak 58/26	Kontaktmøte med kommunaldirektørene og Oppvekstforum 24. april 2026.

	Gunnar Wåsjo og Bjarne Thorsen orienterte kort om innholdet i kontaktmøtet med kommunedirektørene. Presentasjonen er blitt lest og flere tilbakemeldinger og at den var god og at det var et godt møte. <i>Presentasjon og referat fra kontaktmøtet:</i> • Presentasjon fra kontaktmøte med kommunedirektørene • Referat fra kontaktmøte med kommunedirektørene Vedtak: Fagutvalg for barnehager og Oppvekstforum tok saken til orientering.
Sak 59/26	Kollektiv kompetanseutvikling 2026 (KKU) Status og fremdrift kollektiv kompetanseutvikling for barnehage – og skole Kort gjennomgang av foreløpige funn fra evalueringen av Kollektiv kompetanseutvikling for barnehager og skoler med svarfrist 31.mai 2026. Foreløpig mange gode tilbakemeldinger på praksisendring ute i skolene og barnehagene. Utviklingsveiledere vil gjennomgå funnene mer grundig etter sommeren i Utviklingsteamene. Beate gjennomgikk videre deltakelse i KKU 26/27 med antall nettverk, hvilke barnehager og skoler som får virksomhetsbasert oppfølging og hvilke utviklingspartnere fra UiA som følger opp de ulike sonene. Beate gjennomgikk tildelingen for 2026.06.16. Skole – 2 606 933 kr Barnehager – 1 753 054 kr Totalt 386 360 kr mindre enn i 2025. Fondsmidler per 10.06.25: 4 338 172 kr Av fondsmidlene er det satt av 2 500 000 kr til KI i skolen, 500 000 kr til CLASS-sertifisering, 600 000 kr til «Laget rundt barnet». Resterende fondsmidler foreslås å bruke på å øke tildelingen til barnehagene i 2026 (kr 738 000). Det foreslås å beholde fordelingsnøkkelen man har hatt de siste årene med 15% i fast ledd som fordeles likt mellom kommunene og 85% som fordeles ut fra barnetall i barnehagene og årsverk i skolene. Av disse midlene ønsker man at alle skoler får en fast tildeling på 10 000 kr per semester og barnehagene 7000 kr per semester. Alle kommuner og barnehager vil motta tildelingsbrev for hele 2026 i løpet av juni. Her vil det bli spesifisert hvor mye man får tildelt for våren 2026 og høsten 2026 ut fra antall deltakende barnehager og skoler. Brevet vil også inneholde informasjon om hva pengene kan brukes til og hva de ikke kan brukes til, samt krev om dokumentasjon. Vedtak: Fagutvalg for barnehager og Oppvekstforum vedtok å beholde fordelingsnøkkelen med 15% fastledd og 85% ut fra barnetall i barnehager og årsverk i skoler, der skolene får en fast tildeling per semester på 10 000 kr og barnehagene får en fast tildeling på 7000 kr per semester). Det ble også vedtatt å bruke fondsmidler for å øke tildeling til barnehagene i 2026 (kr 738 000).
Sak 60 /26	Erfaringssamling for ressurskalkulatoren 19. mai møtet. Flere kommuner deltok på erfaringssamlingen for bruk av ressurskalkulatoren den 19.mai, på Tyholmen hotell. Noen kommuner jobber nå med å implementere bruken av ressurskalkulatoren i sine kommuner. Det er ulikt hvor langt man har kommet og man ønsker at kommuner som har kommet langt og har god erfaring deler med de andre. Vedtak:

	Utviklingsveiledere undersøker om noen fra kommuner med god erfaring med helhetlig bruk av ressurskalkulatoren kan dele med de andre på et møte i Oppvekstforum til høsten.																
Sak 61/26	UngLøft Det arbeides med å utarbeide et mandat og en prosjektgruppe/arbeidsgruppe for P1 for å ramme denne delen av satsingen bedre inn mot Oppvekst. Prosjektleder Camilla Ordahl Sunde inviteres inn til møte i Oppvekstforum 2.september for å informere om status. Vedtak: Fagutvalg for barnehager og Oppvekstforum tok saken til orientering.																
Sak 62 /26	Eventuelt Ingen saker på eventuelt.																
Sak 63/26	Oppfølging SKK 22. april til 10. juni 2026 Fra Årsplan SKK 18. mars 2026 • SKK – status og fremdrift • Fagdag høsten 2026 – tverrfaglig samarbeid • UngLøft – status																
	Oppvekstforum 13:00 – 15:30																
Sak 64 /26	Godkjenning av referat fra 22. april 2026 Vedtak: Referat fra 22. april godkjent																
Sak 65/ 26	Valg av ny leder i OF - Rullering Viser til sak 37/25 Behov for å rydde i lederverv. I Oppvekstforum 22. april 2026 ble det avgjort at Grimstad v/ Anne-Grete Glemming overtar ledervervet for Oppvekstforum 1.8. 2026. Vervet gjelder ut 2029. Gunnar Wåsjo er vararepresentant. Viser til rulleringsoversikt fra sak 10/23: <table border="1"> <tr><td>Tvedestrand</td><td>2021 – 23</td></tr> <tr><td>Vegårshei</td><td>2023 – 25</td></tr> <tr><td>Gjerstad</td><td>2025 – 27</td></tr> <tr><td>Grimstad</td><td>2027 – 29</td></tr> <tr><td>Froland</td><td>2029 – 31</td></tr> <tr><td>Arendal</td><td>2031 – 33</td></tr> <tr><td>Risør</td><td>2033 – 35</td></tr> <tr><td>Åmli</td><td>2035 – 37</td></tr> </table> Bytte skjer et halvt år tidligere enn planlagt og må derfor koordineres med RKG. Ny leder må sitte et halvt eller helt år ekstra. Vedtak: Anne-Grete Glemming tar over som leder i Oppvekstforum 01.08.2026. Gunnar Wåsjo fortsetter som nestleder.	Tvedestrand	2021 – 23	Vegårshei	2023 – 25	Gjerstad	2025 – 27	Grimstad	2027 – 29	Froland	2029 – 31	Arendal	2031 – 33	Risør	2033 – 35	Åmli	2035 – 37
Tvedestrand	2021 – 23																
Vegårshei	2023 – 25																
Gjerstad	2025 – 27																
Grimstad	2027 – 29																
Froland	2029 – 31																
Arendal	2031 – 33																
Risør	2033 – 35																
Åmli	2035 – 37																
Sak 66 /26	KI i skolen – status og oppfølging Beate informerer om at det er gått ut info til alle deltakende skoler med rektorer og lærere, samt skoleeiere om oppstart av Lærerspolet høsten 2026. Det er opprettet egen kanal for Lærerne på Teams der det vil komme info fortløpende. Alle rektorer har mottatt tildelingsbrev på 50 000 kroner for skoleåret 2026/2027, som skal benyttes til frikjøp av designer som skal drive kompetanseheving på egen enhet.																

	Dato for høstens samlinger er: • 9. september 2026 • 12. november 2026 • 12. februar 2027 • 21. april 2027 Alle samlinger er fra kl.09:00-15:00 på Tyholmen hotell. Skoleeiere får tilsendt invitasjon til å delta på samlingene, men velger selv om de ønsker å delta. Praksisfestival er planlagt i juni 2027. Det er også ønskelig fra prosjektgruppa å delta på: • NKUL Trondheim 2027 (NKUL står for Nasjonal konferanse om bruk av IKT i utdanning og læring) • DIBA 2027(Digital Balanse Agder) Vedtak: Oppvekstforum tar informasjonen til orientering.
Sak 67 /26 Revidert og vedtatt mandat følger som vedlegg.	Mandat for Oppvekstforum Oppfølging av sak: Mandatet se sak 11/26 «Oppvekstforum – det bes om å gjøre delmål og ansvarsområder mer konkrete, og få inn merverdi for deltakerne. Nytt forslag til mandat sendes KDU for gjennomgang og vedtak. Kommunedirektørutvalg vedtar at mandatene vil revideres ett år etter de er vedtatt, og deretter ved jevne mellomrom.» Mandatet ferdigstilles og endres etter ønskene i vedtaket fra KDU. Helene og Beate videregirer mandatet til KDU på vegne av Oppvekstforum. Oppvekstforum ønsker videre arbeid med å rydde opp i mandat og behov for underliggende fagutvalg og barnehagemyndighetsmøter, samt oppbyggingen av møtene med SKK før Oppvekstforum. Dette følges opp på møtet 2.september 2026 etter drøfting i egne kommuner. Vedtak: Oppvekstforum vedtar mandatet og sender det til KDU.
Sak 68 /26	Nytt fra Samstyringsutvalg oppvekst og utdanning. Hildegunn Myre Dale presenterer siste nytt fra Samstyringsutvalget om blant annet Samhandlingsportalen, nettfiltre og trygg bruk av skole-PCer og nettbrett. Helene og Beate sender ut presentasjonen fra Samstyringsutvalget sammen med referatet. Vedtak: Oppvekstforum tar informasjonen til orientering.
Sak 70/26	Nytt fra Representantskapet i Østre Agder – samarbeidet 7. mai 2026 • 31/26 Søknad Bufdir Etter tilbakemelding fra flere kommuner viser det seg imidlertid at dette tilskuddet erstatter tidligere tilskudd om styrking av helsestasjons- og skolehelsetjenesten, som flere kommuner foregående år har søkt og fått midler fra og planlagt/budsjettert med midler fra også i år. Det ble dermed ikke søkt midler i fellesskap. • 30/26 Politiske saker Vedtak: Det bes om at sekretariatet lager et forslag på høringssvar på nærskolematrisen til videregående skoler i Agder, som legges frem i neste møte i representantskapet i Østre Agder.

	Det er så pass stor uenighet og ulike meninger mellom kommunene om denne saken at det er krevende å skrive et felles høringssvar på vegne av alle. Det blir spilt inn at utkastet til høringssvaret er intetsigende og på mange måter undergraver seg selv og enkelte av kommunene sine egne høringssvar. Det er et ønske om at det meldes tilbake til Representantskapet om at man heller henviser til de enkelte kommunene sine høringssvar. Vedtak: Det meldes tilbake til Representantskapet at det er ønskelig at det ikke sendes et felles høringssvar, men at det henvises til kommunene sine egne høringssvar i denne saken.
Sak 71/26	Nytt fra Kommunedirektørutvalget 24. april og 29. mai 2026 24. april: • Kontaktmøte med oppvekstforum i Østre Agder kommunedirektørutvalg fredag 24. april 2026. 24. april. https://www.ostreagder.no/f/p79/i19f5bbf2-7eb9-4c30-9f73-4bd909892934/referat-240426-kontaktmote-med-oppvekstforum.pdf • Sak 26/26 Søknad til Bufdir Vedtak: Østre Agder kommunedirektørutvalg vedtar å ikke søke i fellesskap og orienterer til ordførerne i møte i Østre Agder representantskap 7. mai. • Sak 30/26 Eventuelt: Felles samling ressurskalkulator Vedtak: Østre Agder kommunedirektørutvalg vedtar at kommunedirektørene tar ressurskalkulatorsamling videre til egen kommune og delegerer til aktuelle ansatte å melde seg på samlingen. 29. mai: • 35/26 Erlend Kydland Faanes var i kommunedirektørutvalget for å snakke om status som GDPR kontakt og hva slags rigg som kan etableres i fortsettelsen rundt dette arbeidet. Presentasjon legges ved sammen med referatet. • 36/26 Eventuelt: Sluttrapport BOHO-prosjektet (Bærekraftige oppvekst-, helse- og omsorgstjenester) Sluttrapport er ferdig laget, og vil bli sendt til Statsforvalter innen fristen som er 1. juni. Det ble orientert om at det lages en offentlig rapport av ekstern leverandør som heter Aptum. I
Sak 72 /26	Nytt fra RKG Oppvekst og utdanning 10 .april v/ Gunnar Wåsjo • Referat fra RKG oppvekst 10 april Sørlandske Lærerstevne og Digi Agder presentasjon videresendt • Neste møte i RKG er 4. september
Sak 73 /26	Nytt fra KS v/ Fredrik Hafredal • Utgikk da KS ikke var til stede
Sak 74 /26	Nytt fra KONA: • Minner om at 6. og 7. oktober overlapper DIBA samling 7. oktober (gratis å delta)
Sak 75 /26	Eventuelt: • Østre Agder inviterer medlemmer av Oppvekstforum til å komme innom kaféen på biblioteket i Arendal under Arendalsuka for en pause eller en kaffe.

	Sak møtet 2. september 2026 Faglig erfaringsdeling og refleksjon: • Beredskap – Lister (invitere inn til høsten?) • Skolefravær • Hjemmeundervisning • UngLøft • Delavtale 13
	Ang: Nasjonal faglig retningslinje for forebygging og oppfølging av skolefravær Drøftet om det skulle skrives et felles høringssvar, men konkludert med at hver kommune skriver sine egne høringssvar.

- ✓ Neste Oppvekstforum er 2. september 2026 på Tyholmen Hotel.
- ✓ RKG møtedatoer 2026: 4. september og 23. oktober
- ✓ Sak 69/26 falt ut